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Skrivelse angående sjukfrånvaron 
 
Kungsholmen har under många år legat högt i statistiken över sjukfrånvaro bland stadens 
stadsdelsnämnder, något som vi har tagit upp vid många tillfällen. 
 
Korttidsfrånvaron har sjunkit genom ökat fokus och strukturerade åtgärder, inte minst i form 
av förbättrat systematiskt arbetsmiljöarbete. Nu är det hög tid att ytterligare fokusera på 
långtidsfrånvaron. Det är ofta ett trauma att hamna i långtidsfrånvaro och därför är ett aktivt 
arbete med förebyggande åtgärder väsentligt. Ju längre tid en medarbetare är borta från sitt 
arbete desto högre är tröskeln att komma tillbaka. Att hålla kontakten med arbetsgivare, 
kollegor och ledare är eftersträvansvärt, för att inte säga nödvändigt. 
 
Med anledning av ovanstående vill vi fråga förvaltningen: 
 

1. Har förvaltningen kontaktat andra organisationer eller nämnder som lyckats väl i sitt 
arbete med att få ned långtidsjukfrånvaron för utbyte av erfarenheter och inspiration? 

2. Hur ser förvaltningens plan för långtidsfrånvaron ut?


